
日本国际体育博览会SPORTEC|水中健身器材及设备.攀爬设备展览会

产品名称 日本国际体育博览会SPORTEC|水中健身器材及
设备.攀爬设备展览会

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 福贸展会大鹏zpexpo:国际展会组展组团
shzpexpo:福贸国际展览
展览会摊位:展位安排-搭建-布展

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

日本体博会2024日本国际体育健身运动展览会 

SPORTEC JAPAN 2024

夏季东京展: 2024年7月16-18日      

展馆：东京有明国际展览馆TBS

主办单位 : SPORTEC実行委員会

推荐指数：日本蕞大规模的専業体育健身运动展

中国总代理：上海福贸展览-福贸展会大鹏zpexpo



展会规模：1000个展位，750多家参展商[中国展位100个]

日本体博会2024日本国际体育健身运动展览会SPORTEC is the largest exhibition specializing in the sports and

health industry in Japan！

2. Technological Innovation

Japan is known for its advancements in sports technology, including wearable devices, data analytics, and training

methodologies. The integration of technology into sports training and performance enhancement attracts

international professionals and enthusiasts looking for cutting-edge solutions.

3. Market Potential

The Japanese sports market represents a significant economic opportunity. International companies and investors are

interested in tapping into Japan’s sports industry to promote products, services, and technologies, and to engage

with a sizable consumer base.

ConsiderC, Inc.

ConsiderC, Inc. offers healthy value to users and provides a new paradigm for healthcare / fitness services. We strive to
provide the best products and services through extensive and various user experience studies. Our first mission is to
analyze the individual’s exercise patterns using data tools and provide a personalized service that enables proper and
steady exercise. As part of the first m...

株式会社コンダクト

急速に高まる介護、福祉、医療サービスの現場で蕞も求められているのが、サービス業務を強力にサ
ポートし、その質を高めるためのITシステムです。常に現場指向の開発製品を市場に送り出すことを
モットーとし、それによって業界のエキスパートと評価される企業をめざしております。今後の福祉
介護市場を見据え、地域包括ケアシステムによる介護と医療の情報連携や、自立支援事業の情報ネッ



トワークシステムなどを展示いたします。

株式会社コンフォートジャパン

当社はサロン運営を支える信頼の美容機器の製造-販売を行っています。

発売から約10年で2000台以上を国内外に販売した、除毛-減毛機器「ルネッサンス」とフェイシャルに
特化した美容機器「アキュライズ」はこだわりの日本製。商品力はもちろんのこと、保障期間やメン
テナンス、アフター...
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